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 PROTOKÓŁ NR 0012.7.6.2022  
z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej   

 Rady Miasta 
w dniu 20 czerwca 2022r.  

 
Miejsce posiedzenia:  
Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój, sala 130A 
czas posiedzenia: godz. 12:00-12:45 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie    
z załączonymi listami obecności. 
 
Porządek obrad. 
1.  Otwarcie posiedzenia. 
 
2.  Przyjęcie porządku obrad. 
 
3. Sprawy bieżące. 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2022 rok, 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 
tych odpadów, 

 
 Projekt uchwały w sprawie określenia rodzaju dodatkowych usług 

świadczonych przez miasto Jastrzębie-Zdrój w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 
tych odpadów, sposoby ich świadczenia oraz wysokości cen za te usługi 

 
 Projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XXVIII/609/2005 Rady 

Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 20 stycznia 2005r. w sprawie ustalenia 
sposobu sprawiania pogrzebu osobom do tego uprawnionym przez miasto 
Jastrzębie-Zdrój 

 
 Rozstrzygnięcie nadzorcze w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały Nr 

VI.92.2022 Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój w sprawie sposobu sprawienia 
pogrzebu przez Miasto Jastrzębie-Zdrój. 

  
4. Wnioski do Budżetu Miasta na 2023r. 

5. Wolne głosy i wnioski. 

6. Przyjęcie protokołu z dnia 23 maja 2022r.  

7. Zakończenie posiedzenia. 

 
Ad. 1. 
Otwarcie posiedzenia. 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Stefan Woźniak – Przewodniczący Komisji 
Gospodarki Komunalnej.  
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Ad. 2. 
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Porządek obrad przyjęto jednogłośnie: za-5, przeciw–0, wstrzymujących się–
0.  
 
Ad.3.  
Sprawy bieżące. 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2022 rok, 

 
Uzasadnienie do w/w projektu uchwały przedstawił Dariusz Holesz- Skarbnik 
Miasta  
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia 
szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 
tych odpadów, 

 
Uzasadnienie do w/w projektu uchwały przedstawiła Honorata Uchto – Naczelnik 
Wydziału Gospodarki Komunalnej  
 
Tadeusz Markiewicz- radny RM 
Chciałbym dopytać, bo pani Naczelnik mówi, że odbiór choinek i liści będzie 
zmniejszony. Jeżeli chodzi o odbiór choinek, to właściwie ludzie w jednym 
terminie tego nie wykonują. Mówiąc o odbiorze liści chodzi mi o taką rzecz, czy  
dana osoba może oddać nie tylko w tym miesiącu, ale w innym terminie?  
 
Honorata Uchto – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej  
Przydzielamy mieszkańcom na każdą nieruchomość 10 worków brązowych na 
liście i do tej pory odbieraliśmy w październiku i listopadzie, natomiast teraz 
odbiór będzie w listopadzie, ale takiej samej ilości, więc mieszkańcy, którzy w 
październiku jeszcze nie mieli liści, bo to był za wczesny termin i dlatego 
przesuwa się na listopad.  
 
Tadeusz Markiewicz- radny RM 
Ale w październiku sami mogą dowieźć? 
 
Honorata Uchto – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej  
Oczywiście i proszę pamiętać, że zarówno do GPZON-u w ograniczonych 
ilościach, a do PSZOK-u bez limitu można oddawać przez cały rok trawę, liście, 
drobne gałęzie i jest to przyjmowane w ramach nie odpadów. 
 
Małgorzata Filipowicz- radna RM 
Pani Naczelnik, czy odbiór choinek nie mógłby być w miesiącu lutym? 
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Honorata Uchto – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej  
Wszystkie terminy raczej nie wynikają z naszych ustaleń, tylko bazujemy na tym, 
co mieszkańcy do nas zgłaszają i tutaj faktycznie pierwszy termin na początku 
stycznia był trochę chybiony i tutaj widzimy po kilku sezonach, że tych choinek 
jest niewiele.  
 
Małgorzata Filipowicz- radna RM 
Obserwuję po naszych zasobach, że jest to koniec stycznia i początek lutego.   
 
Honorata Uchto – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej  
Jest wiele telefonów, ale nie mieliśmy jeszcze zgłoszenia jeżeli chodzi o miesiąc 
luty, natomiast było to konsultowane ze spółdzielniami mieszkaniowymi i też nie 
padł głos, jeżeli chodzi o luty, więc został tylko styczeń. Będziemy to obserwować                    
i państwo sami widzicie, jak często zmieniane są uchwały i będzie to kwestia 
doświadczenia. Natomiast można to oddawać do PSZOK-u i to obowiązuje 
zarówno domki jednorodzinne, jak i zabudowę wielolokalową.  
 
Małgorzata Filipowicz- radna RM 
Pytanie, czy macie państwo rozstrzygnięty przetarg na odbiór odpadów? 
 
Honorata Uchto – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej  
Nie, jesteśmy w trakcie. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie określenia rodzaju dodatkowych usług 
świadczonych przez miasto Jastrzębie-Zdrój w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 
tych odpadów, sposoby ich świadczenia oraz wysokości cen za te usługi 

 
Uzasadnienie do w/w projektu uchwały przedstawiła Honorata Uchto – Naczelnik 
Wydziału Gospodarki Komunalnej   
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XXVIII/609/2005 Rady 
Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 20 stycznia 2005r. w sprawie ustalenia 
sposobu sprawiania pogrzebu osobom do tego uprawnionym przez miasto 
Jastrzębie-Zdrój 

 
Uzasadnienie do w/w projektu uchwały przedstawił Robert Cichowicz – Zastępca 
Prezydenta Miasta   
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 

 Rozstrzygnięcie nadzorcze w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały Nr 
VI.92.2022 Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój w sprawie sposobu sprawienia 
pogrzebu przez Miasto Jastrzębie-Zdrój. 
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Komisja zapoznała się z pismem i przyjęła do wiadomości. 
 
Ad.5. 
Wolne głosy i wnioski 
 
Józef Kubera- radny RM 
Chodzi o znak „Przejścia dla pieszych” przez jezdnię przy wjeździe na ul.Szkolną, 
który został przewrócony i proszę o interwencję w miarę szybko, bo jest to jakieś 
zagrożenie.  
 
Stefan Woźniak- Przewodniczący Komisji  
Pisaliśmy też jako Zarząd Osiedla pismo odnośnie likwidacji przejścia na ul.Reja. 
Od ul.Powstańców do ul.Węglowej nie ma żadnego przejścia. Mieszkańcy                        
z ul.Truskawkowej i ul.Jagodowej nie mają jak przejść, bo nie ma przejścia dla 
pieszych. Przejście było zlikwidowane przy zatoce autobusowej i kierowcy, który 
wiedzieli, że tam był znak i było przejście dla pieszych zatrzymują się, jak ktoś 
przechodzi, ale ktoś z innego miasta nie wie i nie zahamuje. Tam może dojść do   
i już to powiedziałem, że chyba musi dojść do śmiertelnego wypadku… Czy pan 
Prezydent wie, jaką otrzymaliśmy odpowiedź, że jak będzie wyremontowana 
droga, to zrobią pasy, ale za przystankiem. Natomiast droga była niedawno 
remontowana tj. ul.Reja pod samą kopalnię. Taka odpowiedź? 
 
Józef Kubera- radny RM 
Tam, gdzie nie ma przejść jest najmniej wypadów.   
 
Stefan Woźniak- Przewodniczący Komisji  
Tak mówią.  
 
Józef Kubera- radny RM 
To zdaje egzamin, bo ludzie bardziej uważają. Natomiast miałbym prośbę, jeżeli 
chodzi o wjazd na ul.Jasną, gdzie przysłonięty jest przez drzewa znak, a chodzi                      
o przycięcie gałęzi. 
 
Tadeusz Markiewicz- radny RM 
Jak wygląda modernizacja ul.Jagiełły odcinka od Al.Jana Pawła II? 
 
Robert Cichowicz- Zastępca Prezydenta Miasta  
Jest projekt i przygotowywana jest specyfikacja. Jest to w toku i bardzo nam 
zależy na tym, żeby w tym roku zrobić w/w ulicę. 
 
Ad.6.  
Przyjęcie protokołu z dnia 23 maja 2022r.  
 
Protokół przyjęto głosami: za –5, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 
 
 
c.d.Ad.5. 
Wolne głosy i wnioski 
 
Tadeusz Markiewicz- radny RM 
Chciałbym doprecyzować, ponieważ po spotkaniu na którym był pan Naczelnik, a 
chodzi o deklaracje i piecyki na Ogrodach Działkowych, czy taką deklarację 
działkowiec musi złożyć indywidualnie? Wiem, że było pismo i Zarządy 



5 
 

wypowiadały się i deklarowały, że mają jakieś piecyki w odpowiedniej ilości.  
  
Tomasz Urbański- Kierownik Referatu Środowiska 
To prowadzi Główny Urząd Nadzoru Budowlanego. Jeżeli chodzi o Ogrody 
Działkowe, to zależy, jak Prezes zdecyduje, a najczęściej Prezes każe 
indywidualnym użytkownikom składać oświadczenia. Ponieważ użytkownik 
indywidualny będzie wiedział, jaki rodzaj posiada, a w momencie kiedy zmieni 
sposób ogrzewania, to ma dwa tygodnie czasu na złożenie kolejnej deklaracji. 
Najczęściej jest tak, że Prezesi wywieszają na tablicy informację, że każdy 
indywidualnie ma przyjść i złożyć deklarację. Natomiast deklarację może złożyć 
właściciel i zarządzający. 
 
Tadeusz Markiewicz- radny RM 
Rozumiem, natomiast dzisiaj w radiu mówili, że mogą pojawić się kary dosyć 
wysokie i oczywiście z Nadzoru Budowlanego.  
 
Tomasz Urbański- Kierownik Referatu Środowiska 
Jak to będzie później funkcjonowało, to trudno powiedzieć. 

 
Tadeusz Markiewicz- radny RM 
Termin jest do końca czerwca? 

 
Tomasz Urbański- Kierownik Referatu Środowiska 
Tak.  

Ad.4.  

Wnioski do Budżetu Miasta na 2023r. 

Komisja sformułowała następujące wnioski do budżetu na 2022r.: 
 

„Komisja Gospodarki Komunalnej wnioskuje o zabezpieczenie środków                              
w budżecie na 2023 rok z przeznaczeniem na: 

1. Przebudowę przejścia pomiędzy ul.Zieloną, a ul.Turystyczną, 

2. Przebudowę chodnika przy ul.Jasnej 1-19, 

3. Wykonanie chodnika przy ul.Orzeszkowej,  

4. Wykonanie miejsc postojowych  przy ul.Warmińskiej 2-28 w połączeniu                                           
z wyremontowaniem miejsc parkingowych ul.Warmińska 1-13, oraz 
zakończeniem remontu nawierzchni, 

5. Wybudowanie Skateparku na terenie Osiedla 1000-lecia w miejscu po 
zlikwidowanym targowisku, 

6. Budowa drogi między ul.Stodoły, ul.Strażacką w rejonie Ogrodu 
Działkowego „Irys”, 

7. Kontynuowanie remontu ul.Okopowej,  

8. Kontynuacja modernizacji ul.Jagiełły”. 

- Wnioski przyjęto głosami: za – 4, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 
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Ad.7.  
Zakończenie posiedzenia. 
 
Przewodniczący Komisji – Stefan Woźniak podziękował wszystkim za przybycie                      
i zakończył posiedzenie. 
 

Przewodniczący Komisji  
Gospodarki Komunalnej                               

Protokołowała                
  Stefan Woźniak 

Alicja Kogut 


